I would like to extend my warm welcome to new members of the CPCE family.

This is a very special year for CPCE. We have admitted record high number of students. This year we have enrolled over 7,000 full-time students in our sub-degree programmes in HKCC and over 1,800 full-time students in our top-up degree programmes in SPEED. We have introduced new top-up degree programmes in SPEED in the areas of hospitality management, professional communication, and psychological studies, providing more articulation opportunities for our sub-degree graduates. We will also offer a new on-line BSc programme in Building Services Quantity Surveying through HKCyberU. There are also many new faces in our teaching team.

This issue of *CPCE Connect* highlights many of our initiatives for the whole-person development of our students – internships in the Mainland, seminar series, business plan contests, and sports events – as well as stories about some of our teachers and graduates. I hope you will enjoy reading them. If you have any comments and ideas, please send them to the Editorial Board at connect@cpce-polyu.edu.hk.

Peter in fuen

Professor Peter Yuen Dean, College of Professional and Continuing Education

歡迎各位新成員加入專業及持續教育學院(CPCE)的大家庭!

今年對CPCE是相當特別的。首先,我們的收生人數創下歷年新高,現共有逾七千名全日制 學生入讀香港專上學院(HKCC)的副學位課程,以及逾一千八百名全日制學生入讀專業進修 學院(SPEED)的學士學位銜接課程。在課程發展方面,由本學年起我們開辦了款待業管理、 專業傳意和心理學科三項學士學位銜接課程,為副學位畢業生提供更多升學的機會;而香港 網上學府(HKCyberU)則將會透過網上教學平台,增辦樓宇建築工料測量學理學士課程。此 外,我們增聘了不少講師,你會發現教學團隊增添不少新面孔!

學院促進同學的全人發展不遺餘力,今期《院訊》為您報導了不同的學生發展活動,由內地 實習交流計劃、發揮商業創意的計劃書撰寫比賽、講座系列以至體育活動等,另更訪問了多 位師生校友,與您分享種種教與學的點滴。希望您喜歡《院訊》的內容,如您有任何建議或 意見,歡迎電郵至編輯委員會(connect@cpce-polyu.edu.hk)。



專業及持續教育學院院長 阮博文教授

乾博文